
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och PROTOKOLL NR 8/2017 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

 

Tid: onsdag 11 oktober 2017 kl. 14.00 – 16.00 

 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Älvsjö 

 

Justerat: 2017- 

 

 

----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Jan Delvert 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Förvaltningschef Marina Högland, Avdelningschef Carina Braun, enhetschef 

Sophie Dahlberg, controller Sara Östling, idrottsplanerare Mats Aspling dito 

Thomas Helland och Maria Klavdianou-Lundell, sekreterare Erik Odenlid. 

 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes. 

 

 



 

 

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Jan Delvert utsågs att justera protokollet. 

§3 

Anmälan av ojusterade protokoll om sådana finns 

Protokollet från sammanträdet 14 juni justerades. Detta tillställs nämnden 

inklusive det särskilda yttrande som anmälts vid mötet, 

För att rådets synpunkter skall hinna tas upp vid nästkommande nämndmöte, 

beslöts att protokollen godkänns via mail för att sedan undertecknas vid 

nästkommande sammanträde. 

Protokoll från 17 09 21 återgår till sekreteraren för en del justeringar. 

§4 

Synpunkter på T2 – från förra sammanträdet. 

Rådet framförde synpunkter på T2 till FC Marina Högland.  

Dolores Back tog bl. a upp Idrottsförvaltningens samarbete med 

utbildningsförvaltningen om simkunnighet och brister i detta. 

Jan Delvert från rådet undrade varför det inte finns något nämnt om den stora 

bristen på till/frångänglighet, som framgår av Swecos rapport i våras. 

Marina Högland förklarade att ”Förväntat resultat” avser årsbasis och ska tolkas 

som det man vill uppnå. Endast avvikelser från VP redovisas.  

Rådet anser fortfarande att den positiva bild man ger av tillgänglighet för 

funktionshindrade är överdriven. 

Eva Söderbärj tog återigen upp hur ordet tillgänglighet används.  

§5 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2017-10-17 

FC Marina föredrog ärenden som skall till nämnd den 17 oktober 2017. 

Carina Braun lovade på en fråga från rådet att skicka en sammanställning från 

förra året om tillgängligheten på strandbad. 

§6 

Budgetprocessen - AC Carina Braun och controller Sara Östling 

Avdelningschef Carina Braun och controller Sara Östling presenterade en 

tidsplan för hur arbetet med detta kan ske. Carina lämnar planen som bilaga 2 

till protokollet. Tidplanen ser ut enligt nedan vilket rådet godtar. Carina Braun 

lämnade också ett program för delaktighet VB 2017 som bilaga 3. till 

protokollet. 



 

 

§7 

Från/tillgänglighetsrapporten – Sophie Dahlberg, Mats Aspling, 
Thomas Helland och Maria Klavdianou-Lundell, 

Enhetschef Sophie Dalberg inleder och presenterar arbetet med bilder som läggs 

till protokollet som bilaga 4. 20 fullstora anläggningar har inventerats av Sweco 

enligt gällande normer. Mats Aspling och Thomas Helland från förvaltningen 

har nu besökt alla dessa anläggningar och bl.a. fotograferat brister som finns. 

Tidplanen för fortsatt arbete är att förvaltningen skall träffa FsK och därefter ge 

ett uppdrag till serviceförvaltningen att ta fram en åtgärdslista. Detta kommer 

förhoppningsvis vara klart innan nyår 2017/2018.  

Rådet hade ett flertal synpunkter på detta och punkten skall ligga kvar på 

bevakningslistan. 

Beslut: 

Rådet beslöt att till protokollet ta följande: Rådet önskar att nämnden tar ett 

principbeslut om att alla anläggningar som Idrottsförvaltningen förhyr av 

Fastighetsförvaltningen skall vara till/frångängliga.   

§8 

Stora Sköndal (handikappbadet) – Rådet utifrån mejlinfo från 
Sophie. 

Dolores Back informerade rådet om de stora byggplaner som Stiftelsen Stora 

Sköndal har för området, bl. a att ca 4400 nya bostäder ska byggas. Rådet 

uttryckte en farhåga kring handikappbadets framtid. Beslöts att detta läggs upp 

på bevakningslistan. 

§9 

Gemensamt möte med FsK:s råd – punkter. Ev. gemensamt 
studiebesök Rågsved. Rådet. 

Rådet återkommer med punkter till detta gemensamma möte. 

Ett förslag om att innan detta möte göra guidat studiebesök till den nya 

anläggningen i Rågsved på förmiddagen beslöts. Synkronisering med FsK FH 

råd görs genom sekreterarna i de bägge råden. 

§10 

Bevakningslistan. 
 
Bevakningslistan gicks igenom, uppdaterades och biläggs protokollet. 

 
 
 



 

 

§11 
Övriga frågor 
 
Då inga övriga frågor fanns avslutade ordföranden sammanträdet kl. 15:48 

 

 

Vid protokollet Erik Odenlid 

 

Bilaga 1. Bevakningslista 

Bilaga 2. Tidsplan för budgetarbete från Carina Braun 

Bilaga 3. Program för delaktighet VB 2017 från Carina Braun 

Bilaga 4. Presentation av Swecos tillgänglighetsrapport  Från Sophie Dahlberg. 

 


